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Z á p i s 
 

z 16. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 21. 10. 2010 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Záleský, pan Daniel, Ing. Táborský, Ing. Derner, pan Dohnálek,        

PharmDr. Třešňáková 
 
Program jednání: 
1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení programu 

jednání a představení přizvaných hostů 
2.   Návrh na navýšení příspěvku na provoz Protialkoholní záchytné stanici Královéhradeckého  
      kraje a posouzení variant řešení zajištění protialkoholní záchytné služby na území  
      Královéhradeckého kraje 
3.   Návrh rozpočtu na rok 2011 
4.   Různé 
      - Aktuálně – daň. příjmy 2010 
      - Neinvestiční dotace pro Oblastní nemocnici Rychnov n. Kn. a.s. v roce 2010 
      - Inventura projektů 
      - Stav úvěrů 
5.   Závěr 

 
Jednání v 9:10 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
§ jednomyslně byl schválen program 16. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu pan Mgr. Miroslav Behan 
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Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů  
 
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen zápis z 15. jednání finančního výboru 
 

§ datum dalšího jednání výboru bude dne 25. 11. 2010 
 
 

K bodu 2 
Návrh na navýšení příspěvku na provoz Protialkoholní záchytné stanici 
Královéhradeckého kraje a posouzení variant řešení zajištění protialkoholní záchytné 
služby na území Královéhradeckého kraje 
  
K tomuto bodu pohovořila Ing. Bášová. Stručně popsala situaci týkající se zajištění 
protialkoholní záchytné služby na území Královéhradeckého kraje. 
Diskuse: Ing. Maršíková, Ing. Nejedlý, pan Vrabec, Ing. Jirásko, Ing, Bášová, Bc. Kalenda, Mgr. 
Behan, p. Hübsch 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/16/109/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. P r o j e d n a l  

Návrh na navýšení příspěvku na provoz příspěvkové organizaci Protialkoholní 
záchytná stanice Královéhradeckého kraje a varianty řešení zajištění 
protialkoholní záchytné služby na území Královéhradeckého kraje 
 

II. S o u h l a s í  
Se snížením ostatních běžných výdajů kapitoly 15 – zdravotnictví o 280,0 tis. Kč 
ve stejné výši s navýšením příspěvku na provoz příspěvkové organizaci 
Protialkoholní záchytná stanice Královéhradeckého kraje v roce 2010 
 

III. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje projednat a schválit: 
1. navýšení příspěvku na provoz na rok 2010 příspěvkové organizaci 
Protialkoholní záchytná stanice Královéhradeckého kraje o 280,0 tis. Kč 
2. postoupení žádosti k projednání variant řešení zajištění protialkoholní záchytné 
služby na území Královéhradeckého kraje do Zdravotního výboru 
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K bodu 3 
Návrh rozpočtu na rok 2011  
Ing. Nejedlý přítomné seznámil s nastalou situací a zároveň upozornil na možná rizika 
v nadcházejícím roce. 
Diskuse: Ing. Maršíková, Ing. Nejedlý, pan Vrabec, Ing. Jirásko, Bc. Kalenda, Mgr. Behan, p. 
Hübsch, Ing. Mázl, p. Bém, Ing. Janeček, Ing. Hlavatý, p. Kebus 
 

Návrh – hlasovat o odloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/16/110/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci k rozpočtu na rok 2011 vč. rizik: 
- nenaplnění dosti progresivně nastavených daň. příjmů 
- progrese provozních výdajů v odvětvích – zejména kap. 13 a 39 
- dopad vládní reformy veřejných financí – kraje zejména! 
- výrazný výpadek ve FRR – 2011/oproti roku 2010 o – 220 mil. Kč/ 
- „boom“ u projektů EU, riziko „veřejné podpory“, následné udržitelnosti a kontrol 
   z EU, atp. 
- „boom“ u zdravotnictví – výdaje na provoz nemocnic! 

  
II. D o p o r u č u j e  

Ke schválení v orgánech Královéhradeckého kraje, za podmínek: 
1. Za maximální efektivnosti využití investic a oprav 
2. Věnovat zvýšenou pozornost efektivnosti využití použitých finančních 
prostředků na jednotlivých akcích 
 
 

    
K bodu 4 
Různé - Aktuálně – daň. příjmy 2010 – riziko nenaplnění v plánované výši 
Tento bod přednesl Ing. Nejedlý. Podrobně rozebral stav daňových příjmů k 22. 10. 2010. 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Vrabec, Ing. Jirásko, Bc. Kalenda, Mgr. Behan, p. Hübsch, Ing. Mázl,  
Ing. Janeček   

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
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USNESENÍ VF/16/111/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci ke stavu daň. příjmů k 22. 10. 2010 

  
 
Různé – Plnění rozpočtu 2010 – rizika v hospodaření kraje 
Tento bod přednesl Ing. Nejedlý.  
Různé – Inventura projektů 
 S tímto bodem přítomné seznámil Ing. Nejedlý. Obrovské „boom“ projektů kraje, rizika dopadu    
 ke spolufinancování krajem: objem projektů 3,815 mld. Kč 
                                                kofi – krajem       836 mil. Kč  
 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/16/112/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci k inventuře projektů a upozorňuje na možné problémy ve vazbě na 
finanční disponibilitu kraje 

      
 
Různé – Stav úvěrů 
Informaci podal Ing. Nejedlý. Přítomné seznámil se současným stavem a informoval i o tom, co 
je smluvně zajištěno na příští období. Dále přednesl návrh České spořitelny ke kontokorentnímu 
záměru /možný čas.výpadek daň.příjmů 2010 bude tímto ošetřen/. 
 
 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Vrabec, Ing. Jirásko, Bc. Kalenda, p. Hübsch, Ing. Mázl, Ing. Janeček   
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
 
USNESENÍ VF/16/113/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. B e r e  n a  v ě d o m í 
Informaci ke stavu úvěrů 

 
II. D o p o r u č u j e 

uzavření kontokorentního záměru s Českou spořitelnou a následné schválení 
orgány kraje 
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Různé – „provoz lékáren“ 
Finanční výbor požaduje předložení zprávy o stavu vlastnictví a provozu „lékáren“ od odboru 
zdravotnictví – předložení na Finančním výboru v 11/2010. 
Termín: 25. 11. 2010 
 
 
 
K bodu 5 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:25 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Mgr. Miroslav Behan 


